
 

SH ČMS – Okresní sdružení hasičů Břeclav 

OKRESNÍ ODBORNÁ RADA PREVENCE 
 

 

Zápis z jednání č. 1/2025 

Termín:  28. ledna 2025 v 18:00 

Místo: hasičská zbrojnice Velké Němčice 

Přítomen: Adéla Murínová, Jan Doležal, Hana Doležalová, Leoš Jeřábek, Vladislava 
Jeřábková, Jan Kovář, Eva Kotačková 

Omluven: Hana Nováková, Lubomír Falešník, (Michaela Falešníková) 

Nepřítomen:  Václav Bažant, Lenka Nečasová 

st:  

Program: 

1. Zahájení 

2. Rezignace člena RP 

3. Přijetí nové členky RP 

4. Celostátní seminář Přibyslav 

5. Organizace POODM 25  

6. Diskuze 

7. Závěr 

1. Zahájení 

- Adéla Murínová provedla zahájení jednání včetně přivítání všech přítomných a 

seznámila všechny s programem jednání. 

 

2. Rezignace člena RP 

- K 31.12.2024 ukončil členství v SH ČMS Radim Bednář z SDH Poštorná.  

 

3. Přijetí nové členky RP 

- Jako nová členka RP byla zvolena Michaela Falešníková z SDH Novosedly  

(hlasování: PRO: 7, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0) 

4. Celostátní seminář Přibyslav 

- Adéla Murínová informovala o plánovaném celostátním semináři, který se uskuteční 

22. února 2025 v Přibyslavi. 

- Max. počet účastníku za OSH je 1. Zúčastní se: Adéla Murínová. 

5. Organizace POODM 25 

- Adéla Murínová zajistí propagaci POODM (informativní email s organizačním 

zabezpečením, opětovní zveřejnění na FB RADA PREVENCE OSH BŘECLAV – bylo 

zveřejněno v říjnu 2024) do 7. února 2025. 

- Leoš Jeřábek informoval o možnosti bezplatného využití kulturního sálu v obci 

Křepice. Této možnosti RP využije.  

- Termín konání: čtvrtek 29. května 2025  



- Místo konání: kulturní sál obce Křepice 

- Pozvánky, diplomy, věcné ceny zajistí Adéla Murínová. Kulturní program 

(vystoupení místního folklórního kroužku) a občerstvení zajistí Vladislava 

Jeřábková. Drobný nákup zajistí Jan a Hana Doležalovi. Plátno a přípravu sálu 

zajistí Leoš Jeřábek. Prezentaci zajistí Jan Kovář. Sponzorské dary od firmy Lu-ve 

zajistí Lubomír Falešník.  

6. Diskuze 

- Adéla Murínová požádala členy, aby do příštího jednání promysleli návrhy, kde by 

se mohla rada prevence prezentovat se svým stánkem.  

 

7. Závěr 

- Jednání bylo ukončeno v 19,30 hodin 

 

 


